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Ma folytatódik a közlekedési konferencia 

A határig kétszer két 
sávos lesz az M43 
A kilencedik nemzetközi közlekedési konferencia kezdődött el teg-
nap a Csongrád Megyei Kereskedelmi és Iparkamaránál. Megnyitó 
előadásában Újhelyi István államtitkár bejelentette, hogy az M43-as 
Makótól az országhatárig tartó szakasza is kétszer két sávos lesz. 

Újhelyi István, az Önkormányzati 
és Területfejlesztési Minisztérium 
államtitkára tartotta a tegnap el-
kezdődött közlekedési konferen-
cia nyitó előadását. Ezen jelentet-
te be, hogy a Gazdasági és Közle-
kedési Minisztériumban (GKM) 
előző nap lezajlott tárgyaláson el-
dőlt: az M43-as sztráda Makótól 
kétszer két sávos autópályaként 
folytatódik a határig, nem kétszer 
egy sávos gyorsforgalmi útként. 
Ezt a hatalmas forgalom indokol-
ja. Az államtitkár, Csongrád me-
gyei országgyűlési képviselő el-
mondta, 2013-ig kétezermilliárd 
forintot költenek Brüsszelben is 
jóváhagyott forrásokból közleke-
désfejlesztésre. Ezen a fórumon 
tolmácsolta azon szakmai aggo-
dalmakat is, hogy vajon lesz-e 
Szeged környékén annyi építőipa-
ri szak- és segédmunkás, amennyi 
a több 10 miibárd forintos beru-
házásokhoz szükséges. 

A közlekedési konferenciát -
amely ma a délutáni órákban ér 

véget - idén is a Csongrád Megyei 
Kereskedelmi és Iparkamara és* 
annak Euró Info Központja szer-
vezte a Magyar Kereskedelmi és 
Iparkamara támogatásával. A 
közlekedésszervezéssel, terület-
fejlesztéssel, önkormányzatiság-
gal foglalkozó előadások a három 
terület legfontosabb kérdéseire 
szeretnének rávilágítani, s bemu-
tatni az uniós és a hazai szabályo-
zás közös és eltérő feltételeit. 

A mintegy 200 fős, az ország 
minden tájáról és a határokon 
túlról is érkező hallgatóságnak 
Dabóczi Kálmán, a GKM főosz-
tályvezetője a 2008-ban várható 
szabályozásról számolt be. Ma 
Nagy Sándor, Szeged alpolgár-
mestere a város helyi tömegköz-
lekedésének fejlesztéséről, Szeri 
István, a kamara elnöke, a Tisza 
Volán Zrt. vezérigazgatója Ön-
kormányzati lehetőségek a ma-
gyar közforgalmú közlekedésben 
címmel tart előadást. 

F.K. 

Balról az önkormányzati szövetség elnöke, Gémesi György, az el-
nökségben Dabóczi Kálmán, Szeri István, Újhelyi István, Nagy 
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Virrasztottak Szegeden 
Harmadik alkalommal rendezték meg Szegeden a szolidaritás éjsza-
káját a hajléktalanokért csütörtök este 6 és péntek reggel 7 óra között 
a Klauzál téren. A virrasztást az egyetemi lelkészség és a Védegylet 
szervezte. Gyűjtést is indítottak a fedél nélkül élők javára. A felaján-
lásokat az egyetemi lelkészség hajléktalanokat látogató csoportja 
osztja majd szét a kedd estéken útjára induló teajárat alkalmával. 

Az ítélőtáblán tíz évet 
kapott a testvérgyilkos lány 

Tavaly nyári fotónk akkor készült, amikor a nyomozók a gyilkosság helyszínén vizsgálódtak Fotó: DM-archív 

Tíz év fiatalkorúak börtönében letöltendő 
szabadságvesztésre ítélte jogerősen a Sze-
gedi ítélőtábla azt a 18 éves lányt, aki tavaly 
nyáron hetven késszúrással megölte fél-
testvérét Zsombón. 

„Nem én voltam, hanem a cigányok" - ezt a 
papírra út mondatot találták a helyszínelők 
tavaly június 27-én délután a tízéves J. Vik-
tor holttestén, akit mintegy hetven késszú-
rással gyilkolt meg féltestvére zsombói csalá-
di házukban. Sárkány Emese ügyét tegnap 
tárgyalták a Szegedi ítélőtáblán. 

Lapunk is tudósított a szörnyű tragédiáról: a 
gyilkosság időpontjában a lány édesanyja és ne-
velőapja nem voltak otthon, a pszichés gondok-
kal küszködő fiatalnak pédig megtiltották, 
hogy aznap elhagyja otthonát. Ekkor döntött 
úgy, hogyvégez öccsével. Akonyhában kést vett 

magához, a nappaliba sietett, ahol tízéves test-
vére egy fotelben ült. A kisfiút ekkor még nem 
tudta megsebesíteni, a mellékhelyiségbe mene-
kült nővére elől, aki ott utolérte őt, és kétszer 
nyakon szúrta. A lány ezután még legalább het-
venszer szúrta meg az élettelen testet. Sárkány 
Emese tette után megfürdött, buszra szállt, és 
Szegedre utazott egyik osztálytársához, akinek 
szülei kihívták a mentőt, mert a gyilkosság köz-
ben a lány is megvágta magát. Pár nappal ké-
sőbb itt vette őrizetbe a rendőrség. 

A Csongrád Megyei Bíróság június 21-i íté-
letében első fokon tíz év, fiatalkorúak börtö-
nében letöltendő szabadságvesztésre ítélte 
Sárkány Emesét. A vádlott és úgyvédje enyhí-
tésért nyújtott be fellebbezést. 

A lányt tegnap rabláncon vezették be a Sze-
gedi ítélőtábla földszinti tárgyalójába. Szava-
it alig lehetett érteni, amikor arról kérdezték: 

mikor született. Kirendelt úgyvédje ezután a 
nyilvános ülés zárt tárgyalássá minősítését 
kérte, amit az ügyész nem ellenzett. Rövid 
tanácskozás után ezt el is rendelte az ítélő-
tábla a fiatalkorú vádlott érdekeire hivatkoz-
va. A táblabíróság így zárt ajtók mögött hagy-
ta helyben a bíróság első fokú ítéletét, ami 
jogerőre emelkedett. A családtagok közül 
csak a lány nevelőapjának édesanyjával tud-
tunk beszélni telefonon. 

- Nem tudtam a tárgyalásról, de ha tudtam 
volna, akkor sem megyek el. Ott ütöttem 
volna agyon. Ebbe a családba ő már a bünte-
tésének letöltése után sem jöhet Vissza -
mondta az asszony. - Különösen úgy, hogy a 
fiaméknál azóta egy újabb kisbaba született. 
Már négy hónapos, és a második keresztneve 
a bátyja emlékére Viktor lett. 

K . G . G. 

135 éves a Karolina-iskola 
Fennállásának 135. évfordulóját ünnepli ma és 
holnap a szegedi Karolina Óvoda, Általános Iskola, 
Gimnázium, Alapfokú Művészetoktatási Intéz-
mény és Diákotthon. Ma délelőtt 9 órakor Kiss-Ri-
gó László, szeged-csanádi püspök és Solymos Lász-
ló, Szeged alpolgármestere avatja fel az iskolaalapí-
tó Oltványi István és Pál emléktábláját. A.diákokat 

„Ki mit tud?", emlékfilm és szakmai előadás várja. 
Gyulai Endre nyugalmazott megyés püspök ünnepi 
szentmisét celebrál 17 órától, majd felvágják az 
óriási születésnapi tortát. Holnap szentmisével, 
szekcióbeszélgetéssel, évfolyam-találkozókkal és 
ünnepi vacsorával folytatódik a rendezvény, mely-
nek fővédnöke Antall Józsefné. 

Botka László a közgyűlés nevében megkövette a szegedi temetkezési cég igazgatóját 

Csapó-Hódi vita: mindhalálig Testamentum 
Vádat emelt a megyei főügyészség a Szegedi Testamentum Kft. két alkalmazottja ellen a hul-
ladékgazdálkodás rendjének megsértése és sikkasztás miatt. Csapó Balázs önkormányzati képviselő 
emiatt Hódi Lajos cégvezető prémiumkifizetésének felfüggesztését javasolta a közgyűlésen. Botka 
László szerint Csapónak inkább meg kellene követnie Hódi Lajost, akit minden vádpont alól 
felmentettek. 

A Csapó-Hódi csatának több-
éves előzménye van. Csapó Ba-
lázs, a Szegedért Egyesület ön-
kormányzati képviselője még la-
kossági érdekvédelmi megbízott-
ként kapott megbízólevelet 
2004-ben Botka László polgár-
mestertől a száz százalékban vá-
rosi tulajdonú Szegedi Testa-
mentum Kft. gazdasági működé-
sével kapcsolatos ellenőrzési 
vizsgálatra. Jelentésében -
amelyben sikkasztás, adócsalás, 
hűtlen kezelés gyanúját vetette 
fel - az volt a végső konklúzió, 
hogy Hódi Lajos úgyvezető nem a 
jó gazda gondosságával működ-
teti a rábízott vagyont. A polgár-
mesternek 2005 januárjában ja-
vasolta Hódi visszahívását és in-
dokoltnak tartotta az ügyvezető-
vel szemben büntetőjogi eljárás 
kezdeményezését hűtlen kezelés 
gyanúja miatt. 

Csapó tavaly nyáron feljelen-
tést tett az ügyben ismeretlen 
tettes ellen. Ebben egyebek mel-
lett szerepelt, hogy a cég magán-
jellegűnek tűnő külföldi utakat 
számolt el Thaiföldre és indoko-
latlanul vásárolt eszközöket. 
Csapó vitatta a milliós reklám-

Hódi Lajost (jobbra) felmentették, és beperelte Csapó Balázst, 
aki feljelentést tett az általa vezetett Ttestamentum Kft. gazdál-
k o d á s a Ü g y é b e n Fotók: Karnok Csaba, Schmidt Andrea 

szerződéseket, a tanácsadói szer-
ződéseket, a drága reklámáru-be-
szerzéseket is, és állította, hogy 
feltűnően gyakran, évente selej-
teznek le „összetöréssel" tévéket, 
videókat, és minden más esz-
•közt. 

Csapó elmondta: a Szegedi Vá-

rosi Ügyészség azzal az indokkal 
utasította el a feljelentését, hogy 
egyrészt az egyik bűncselekmény 
elévült, másrészt több esetben 
akkor még nem volt büntetőjogi-
lag büntethető az adott cselek-
mény. Csapó ez ellen panasszal 
élt. 

A Csongrád Megyei Főügyész-
ség nyomozást rendelt el az ügy-
ben, és Bariné Tóth Éva szóvivő 
tájékoztatása szerint vádat 
emelt a Szegedi Testamentum 
Kft. két alkalmazottja ellen a 
hulladékgazdálkodás rendjének 
megsértése és kétrendbeli sik-
kasztás vétsége miatt. Azt nem 
árulta el a szóvivő, hogy kik az 
illetők. A vádirat szerint a bon-
colás során keletkezett szenny-
vizet - amely veszélyes hulladék 
- a derítőből a temető szélén lé-
vő földterületre szivattyúzták, 
és olyan is megtörtént, hogy az 
elhunyt hozzátartozói által kifi-
zetett koporsóról lekaparták a 
feliratot és az így megtisztított 
koporsót újra eladták. Bariné 
Tóth Éva elmondta még, hogy a 
hűtlen kezelés és más bűncse-
lekmények gyanúja miatt tett 
panaszt elutasította a főügyész-
ség. 

Csapó Balázs lapunknak el-
mondta: úgy tudja, hogy az 
ügyészség a cég egy korábbi veze-
tő beosztású munkatársa, Babos 
Ferenc és egy korábbi dolgozója, 
Bezdán Bertalan ellen emelt vá-
dat. 

A Szegedért Egyesület önkor-
mányzati képviselője a pénteki 
közgyűlésen javasolta, hogy a vád-
emelés miatt függesszék fel Hódi 
Lajos prémiumának kifizetését, 
de indítványát elutasították. 

Hódi Lajos a cég jó híre és sze-
mélyiségi jogainak megsértése 
miatt pert indított Csapó Balázs 
ellen. Úgy tudjuk, hogy január-
ban tárgyalják az ügyet a bírósá-
gon. Hódi nem kívánt nyilatkoz-
ni az ügyben, nem akarta kom-
mentálni Csapó közgyűlési ja-
vaslatát. 

SZ. c. sz. 

B U N C S E L E K M E N Y H i A N Y A B A N 
- Csapó B a l á z s tavaly több sajtó-
tájékoztatón és m é g több újság-
cikkben bűncselekmények elköve-
tésével vádolta a Szegedi Testa-
m e n t u m Kft. vezetőjét - mondta a 
pénteki közgyűlésen Botka L á s z l ó . 
A polgármester arról tájékoztatta 
a testületet, hogy m i n d a z o k b a n a 
v á d p o n t o k b a n , amit Csapó B a l á z s 
felhozott Hódi Lajos ellen, a z 
ügyészség bűncselekmény hiányá-
ban megszüntette a z eljárást. Bot-
ka szerint e z e k után C s a p é n a k 
m e g kellene követnie Hédi Lajost. 
A polgármester szerint t a r t o z n a k 
annyival a z i g a z g a t ó n a k , hogy úgy 
z á r j á k le e z t a z ügyet, hogy m e g -
követik a z igazgatót. „ A m i r ő l C s a -
pé B a l á z s beszél , a z a cég egyik 
m u n k a t á r s á t érinti, s innentől 
k e z d v e , miután mi a cégvezetővel 
állunk kapcsolatban, nincsen t e -
endőnk. A z igazgató majd megte-
szi a m u n k a ü g y i lépéseket" - kö-
zölte a polgármester. 

HÍREK 

KÍNAIAK SZEGEDEN 
Kínaiak látogattak tegnap 
Szegedre, hogy informálódjanak 
Szeged gazdaságáról, 
tudományos életéről, az ITD 
Hungary szervezésében. 
Csütörtökön a Szilánk 
csoportnál és Pick Szeged 
Zrt.-nél gyárlátogatáson vettek 
részt, ma az egyetemen, 
valamint a kereskedelmi és 
iparkamaránál fogadják őket. 

TÉL ELŐTT A KÖZUTAKON 
A Magyar Közút Kht. Csongrád 
megyei igazgatósága tegnap 
sajtótájékoztatót rendezett a téli 
felkészülésről és tisztítási 
feladatokról. Ezen bejelentették: 
november 10. óta huszonnégy 
órás diszpécserszolgálattal 
„várják a telet". 

VARGA PROFESSZORT 
KÖSZÖNTIK 
Hatvanötödik születésnapja és 
tanszékvezetői tisztéből való 
visszavonulása alkalmából 
ünnepi üléssel köszöntik Varga 
Tibort, a szegedi Igazságügyi 
Orvostani Intézet vezetőjét. A 
professzor tizennégy évig vezette 
a szegedi intézetet, mostantól 
más pozícióban dolgozik tovább, 
ugyanott. A Szegedi Akadémiai 
Bizottság székházában 13 órakor 
kezdődő rendezvényen külföldi 
és hazai szaktekintélyek 
tartanak előadást az igazságügyi 
orvostan európai és magyar 
helyzetéről, illetve jövőbeli 
lehetőségeiről, feladataúól. 

FINN NAGYKÖVET 
SZEGEDEN 
Finnország magyarországi 
nagykövete, Jari Vilén Szegeden 
járt tegnap. Az SZTE BTK 
finnugor tanszékén találkozott a 
tanszék, a kar, és az egyetem 
képviselőivel, megnézte a 
tanulmányi és információs 
központot, valamint a 
Reök-palotát. 


